
Schriftelijke vragen art. 33

Toelichting:
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. 
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.  

Indiener: Evelien Daalwijk BBB Berkelland/OBL
Datum indiening vraag: 04-08
Datum verzending antwoord: Klik of tik om tekst in te voeren.

Onderwerp: Woningbouw Natura 2000 gebieden.
Via de media hebben we vernomen, dat Natuurmonumenten aan de Enteldijk in Barchem, 4 woningen wil 
realiseren. Nu gaan wij daar niet over, maar we zijn daar wel verbaasd over en weten dat we ook Natura 
2000 in Berkelland hebben liggen. Onze verbazing ligt hem o.a in het feit, dat een Natuurorganisatie rode 
en grijze stikstof gaat creëren op een locatie dat eerst is uitgekocht.

Vraag:
Hoe staat het college tegenover eventuele woningbouw aanvragen binnen Natura 2000 gebieden in Berkelland?

Antwoord (in te vullen door college):
[Typ hier]

Binnen Barchem is er een bedrijf voor opgekocht. Wanneer in Berkelland dit zou gebeuren…….(hiermee 
bedoel ik, wanneer in Berkelland dezelfde situatie ontstaat, namelijk dat er een bedrijf word uitgekocht door 
Natuurmonumenten om stikstof uitstoot te verlagen in een Natura 2000 gebied)
Vraag:
Waar blijft de vrijgekomen stikstof dan van dit bedrijf? En mag er dan weer nieuwe stikstof
uitstoot gerealiseerd worden?

Antwoord:
[Typ hier]

Is het college ook van mening, dat opgekochte of vrijgekomen stikstof(door o.a stoppers of op welke manier 
dan ook) binnen de gemeente moet blijven?

Antwoord:
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Wil het college de optimale medewerking realiseren om P.A.S.melders met deze stikstof te compenseren?
Zo ja, word dit dan ook z.s.m gerealiseerd?
Zo nee, waar wil het college de vrijgekomen stikstof dan voor benutten?

Antwoord


